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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 21/2020 

XXI Sesja w dniu 30 marca 2020r.  

Obrady rozpoczęto 30 marca 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 14:40 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława nieobecny 

2. Janusz Dębczyński 

3. Mariola Gawłowska 

4. Andrzej Gołębieski 

5. Krzysztof Grządziel 

6. Joanna Hofman-Kupisz 

7. Jarosław Hupało 

8. Dariusz Jaworski nieobecny 

9. Agnieszka Jura - Walczak 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki nieobecny 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Sprawy organizacyjne: 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady XXI 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani 

Domiceli Kopaczewskiej Pani Barbary Moraczewskiej, Skarbnik Miasta Pani 
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Honoraty Baranowskiej, zebranych na sali urzędników oraz radnych uczestniczących 

w obradach. Pan Przewodniczący zwrócił się do radnych z prośbą, aby w związku z 

pandemią koronawirusa przeprowadzić obrady w sposób zgodny z prawem, ale przy 

zachowaniu dużej odpowiedzialności, sprawności, wyrozumiałości w stosunku do 

siebie przez każdego z obecnych na tej sali.  

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie - zgodnie z listą 

obecności 22 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 30 marca br. są prawomocne.  

Przewodniczący Rady Miasta Stanisław Wawrzonkoski poprosił o uczczenie chwilą 

ciszy pamięci zmarłego, wielu kadencji, Radnego Dariusza Jaworskiego. 

Lista obecności radnych podczas obrad XXI sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XX sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 03 

marca 2020 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. Nie 

zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż zgodnie z § 53 Statutu Miasta 

Włocławek, w związku z wycofaniem przez Prezydenta Miasta punktu dotyczącego 

informacji z działalności miasta w okresie międzysesyjnym, wprowadził zmiany do 

porządku obrad. Ponadto Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do radnych o 

zgłaszanie propozycji ewentualnych zmian do porządku obrad. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

Wobec braku innych zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

rozpoczął procedurę głosowania zaproponowanych zmian. 

Głosowano w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XXI sesji w pkt. 3 o uchwałę w sprawie stanowiska w 

przedmiocie przeprowadzenia wyborów na Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej w 

stanie epidemii koronawirusem w Polsce. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Szymańska 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w wyniku przeprowadzonego głosowania zgłoszony wniosek uzyskał akceptację 

Rady Miasta Włocławek, a zatem porządek obrad XXI sesji Rady Miasta zostanie 

rozszerzony w punkcie nr 3 o wskazaną uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XXI sesji w pkt. 8 o uchwałę w sprawie określenia 

sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy Miasto Włocławek w 

roku 2020. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 
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Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w wyniku przeprowadzonego głosowania zgłoszony wniosek uzyskał akceptację 

Rady Miasta Włocławek a zatem porządek obrad XXI sesji Rady Miasta zostanie 

rozszerzony w punkcie nr 8 o wskazaną uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XXI sesji w pkt.14 o uchwałę zmieniająca uchwałę w 

sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w Miejskim Zespole Żłobków we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Szymańska 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w wyniku przeprowadzonego głosowania zgłoszony wniosek uzyskał akceptację 

Rady Miasta Włocławek, a zatem porządek obrad XXI sesji Rady Miasta zostanie 

rozszerzony w punkcie nr 14 o wskazaną uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 
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rozszerzenia porządku obrad XXI sesji w pkt. 20 o uchwałę w sprawie stanowiska w 

przedmiocie przebiegu planowanej infrastruktury drogowej oraz kolejowej w ramach 

Strategicznego Studium Lokalizacyjnego Inwestycji Centralnego Portu 

Komunikacyjnego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Szymańska 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w wyniku przeprowadzonego głosowania zgłoszony wniosek uzyskał akceptację 

Rady Miasta Włocławek, a zatem porządek obrad XXI sesji Rady Miasta zostanie 

rozszerzony w punkcie nr 20 o wskazaną uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XXI sesji w pkt. 21 o uchwałę w sprawie zasięgnięcia 

od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników do 

Sądu Okręgowego we Włocławku, zgłoszonych w wyborach uzupełniających. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Szymańska 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w wyniku przeprowadzonego głosowania zgłoszony wniosek uzyskał akceptację 

Rady Miasta Włocławek, a zatem porządek obrad XXI sesji Rady Miasta zostanie 

rozszerzony w punkcie nr 21 o wskazaną uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XXI sesji w pkt. 22 o uchwałę w sprawie powołania 

Zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego we 

Włocławku na kadencję 2020-2023, zgłoszonych w wyborach uzupełniających. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 
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Małgorzata Szymańska 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w wyniku przeprowadzonego głosowania zgłoszony wniosek uzyskał akceptację 

Rady Miasta Włocławek, a zatem porządek obrad XXI sesji Rady Miasta zostanie 

rozszerzony w punkcie nr 22 o wskazaną uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XXI sesji w pkt.23 o uchwałę w sprawie przekazania 

skargi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w wyniku przeprowadzonego głosowania zgłoszony wniosek uzyskał akceptację 

Rady Miasta Włocławek, a zatem porządek obrad XXI sesji Rady Miasta zostanie 

rozszerzony w punkcie nr 23 o wskazaną uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XXI sesji o uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki takiej opłaty. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

PRZECIW (15) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała nie została podjęta przez 

Radę Miasta i nie zostanie wprowadzona do porządku obrad XXI sesji Rady Miasta. 

Innych zmian do porządku obrad XXI sesji Rady Miasta nie zgłoszono. 
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Ad. 2  

 

Uchwała w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i 

Administracji o dokonanie zmiany granic administracyjnych Miasta Włocławek. 

 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu projektu uchwały dokonała Pani 

Izabela Księżak Kierownik Referatu Zagospodarowania Przestrzennego. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal.  

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Zbigniew Lewandowski  

• radny Janusz Dębczyński 

• Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

• radny Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem) 

• radny Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

• Kierownik Referatu Zagospodarowania Przestrzennego Izabela Księżak 

• radny Piotr Kowal 

• radny Janusz Dębczyński 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie procedowaną uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i 

Administracji o dokonanie zmiany granic administracyjnych Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 3 

 

Uchwała w sprawie stanowiska w przedmiocie przeprowadzenia wyborów na 

Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej w stanie epidemii koronawirusem w Polsce. 

 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonał Prezydent Marek 

Wojtkowski, który poinformował, że w tej nadzwyczajnej sytuacji związanej z 

epidemią koronawirusa Urząd Miasta realizuje swoje wszystkie zadania w 

ograniczonych warunkach, ponieważ część składu osobowego Urzędu Miasta 

pracuje w sposób zdalny bądź przebywa na urlopach opiekuńczych, 

wypoczynkowych albo zwolnieniach lekarskich. Odnosząc się jednak do 

przedmiotowego projektu uchwały Pan Prezydent przedstawił najważniejsze 

informacje dotyczące ilości osób zakażonych, osób przebywających na kwarantannie 

w Polsce i województwie kujawsko-pomorskim. Pan Prezydent stwierdził, że Polska 

jest na początku drogi tej epidemii, a wszelkie przewidywania epidemiologów, 

również przewidywania matematyków, pokazują, że w tej chwili przyrost osób 

zakażonych jest zbliżony do Włoch na początku epidemii, a jest wyższy niż w 

Hiszpanii. Podkreślił, że niektórzy przewidują, iż w okolicach początku maja w Polsce 

może być 38 tys. osób zakażonych i kilka tysięcy osób zmarłych. Dlatego postanowił 

przedłożyć taką uchwałę pod obrady Rady Miasta, bo ma świadomość, że ze 

względów społecznych, organizacyjnych, zdrowotnych, a przede wszystkim 

etycznych, wybory 10 maja br. nie powinny zostać przeprowadzone. W dalszej części 

wypowiedzi Pan Prezydent wyjaśnił, jak trudne do zorganizowania byłyby w obecnej 

sytuacji wybory. Tłumaczył, że ogromnym zagrożeniem byłoby dopełnienie procedur 

zgłaszania członków do 68 obwodowych komisji wyborczych oraz ich przeszkolenie, 
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ponad 600 osób. Dotyczy to również 13 kierowców oraz 26 strażników miejskich i 

policjantów, którzy powinni być zaangażowani w rozwożenie kart do głosowania. 

Dodatkowym problemem byłoby samo zorganizowanie i otwarcie 10 maja lokali 

wyborczych, które w zdecydowanej większości mieszczą się w szkołach, a obecnie 

są zamknięte. Pan Prezydent podkreślił, że nie widzi żadnych możliwości, żeby 

zapewnić tym ludziom bezpieczeństwo, dlatego przedłożył ten projekt uchwały, bo 

potrzebna jest odpowiedzialność, której Pan Prezydent się nie boi, bo ma 

świadomość konsekwencji, które może ponieść. Zapowiedział, że jako organ 

samorządu terytorialnego tych wyborów nie przygotuje, mimo wprowadzenia 

komisarza wyborczego, czy oskarżenia o niedopełnienie obowiązków. Podkreślił, że 

zdrowie, a przede wszystkim życie ludzkie jest dla Niego wartością nadrzędną, 

dlatego nie podpisze Zarządzenia o przygotowaniu wyborów we Włocławku i 

zachęcał radnych do poparcia tej uchwały dla wspólnego dobra i dobra 

mieszkańców, którzy wybrali Pana Prezydenta i Radnych. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Wiceprzewodnicząca Komisji radna Mariola Gawłowska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

• W dyskusji wzięli udział: 

• radna Mariola Gawłowska 

• radny Zbigniew Lewandowski 

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Krzysztof Kowalski 

• radny Piotr Kowal 

• radna Agnieszka Jura - Walczak 

• radny Jarosław Hupało 

• Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

• radny Andrzej Gołębieski 

• Krzysztof Grządziel 

•  radny Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem) 

• radny Krystian Łuczak 

• Krzysztof Grządziel (Ad Vocem) 

• radny Stanisław Krzemieniewski (Ad Vocem) 

• radna Katarzyna Zarębska 

• Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 
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• radny Krzysztof Kowalski (Ad Vocem) 

• radny Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem) 

• radny Piotr Kowal (Ad Vocem) 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie procedowaną uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie stanowiska w przedmiocie przeprowadzenia wyborów na 

Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej w stanie epidemii koronawirusem w Polsce.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 4 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2020 rok. 
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Ad. 5 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2020-2030. 
 

Wprowadzenia do finansowych zagadnień zawartych w projektach uchwał dokonała 

Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta, omawiając łącznie obydwa punkty 

dotyczące zmian w budżecie miasta oraz zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2020 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020-2030 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła również 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

W dyskusji wzięli udział:  

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Zbigniew Lewandowski 

• Skarbnik Miasta Honorata Baranowska 

• Zastępca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska 

• radna Ewa Szczepańska 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Stanisław 

Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020-2030.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Stanisław 

Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (3) 
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Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 6 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie połączenia oraz zmiany lokalizacji filii 
bibliotecznych Miejskiej Biblioteki Publicznej we Włocławku oraz nadania statutu 
Miejskiej Biblioteki Publicznej we Włocławku. 

Wprowadzenia do ww. projektu uchwały dokonała Pani Aleksandra Kulińska 

Kierownik Referatu Kultury i Promocji. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. 

Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny 

Janusz Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Krzysztof Kowalski 

• Kierownik Referatu Kultury i Promocji Aleksandra Kulińska 

• Zastępca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie połączenia oraz zmiany lokalizacji filii 

bibliotecznych Miejskiej Biblioteki Publicznej we Włocławku oraz nadania statutu 

Miejskiej Biblioteki Publicznej we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

PRZECIW (5) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariola Gawłowska 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 7  

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu Teatrowi Impresaryjnemu 
we Włocławku. 

Wprowadzenia do ww. projektu uchwały dokonała Pani Aleksandra Kulińska 

Kierownik Referatu Kultury i Promocji. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. 

Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny 

Janusz Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku głosów do dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Teatrowi Impresaryjnemu 

we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

PRZECIW (5) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariola Gawłowska 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 8 

Uchwała w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 
Gminy Miasto Włocławek w roku 2020. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Pan Łukasz Pszczółkowski Dyrektor 

Wydziału Sportu i Turystyki. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. 

Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny 

Janusz Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Miasto Włocławek w roku 2020.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (4) 

Mariola Gawłowska, Agnieszka Jura - Walczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 9 

Uchwała w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt w mieście Włocławek na rok 2020 wraz z 
autopoprawką. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonał Pan 

Piotr Bielicki Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej. Wyjaśniając także 

przyczyny wprowadzenia autopoprawki. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal.  

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radna Joanna Hofman-Kupisz 

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w mieście Włocławek na rok 2020 wraz z 

autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 
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BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Agnieszka Jura - Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 10 

 Uchwała w sprawie określenia „Zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu 
Gminy Miasto Włocławek na dofinansowanie kosztów związanych z ochroną 
powietrza poprzez redukcję niskiej emisji zanieczyszczeń na terenie Gminy Miasto 
Włocławek”. 

Temat zagadnienia, jak w uzasadnieniu do projektu uchwały przedstawiła Pani 

Monika Szudzikowska Dyrektor Wydziału Środowiska.  

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku głosów do dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia „Zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu 

Gminy Miasto Włocławek na dofinansowanie kosztów związanych z ochroną 

powietrza poprzez redukcję niskiej emisji zanieczyszczeń na terenie Gminy Miasto 

Włocławek”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 



21 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Agnieszka Jura - Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 11 

Uchwała w sprawie przyjęcia "Raportu z realizacji Programu ochrony środowiska 
przed hałasem dla miasta Włocławek za lata 2018-2019". 

Zagadnienie, jak w uzasadnieniu do projektu uchwały przedstawiła Pani Monika 

Szudzikowska Dyrektor Wydziału Środowiska.  

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. uchwałę. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji rady Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radny Józef Mazierski 

•  Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 
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Wobec braku innych głosów do dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia "Raportu z realizacji Programu ochrony środowiska 

przed hałasem dla miasta Włocławek za lata 2018-2019".  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariola Gawłowska 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 12 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 
projektu „Reintegracja społeczna mieszkańców Włocławka, w tym w obszarze 
rewitalizacji” współfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Oś. Priorytetowa 9 
Solidarne społeczeństwo, Działania 9.2 Włączenie społeczne, Poddziałanie 9.2.1 
Aktywne włączenie społeczne. 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał Pan Piotr Grudziński Dyrektor Miejskiego 

Ośro 
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dka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku głosów do dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 

projektu „Reintegracja społeczna mieszkańców Włocławka, w tym w obszarze 

rewitalizacji” współfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Oś. Priorytetowa 9 

Solidarne społeczeństwo, Działania 9.2 Włączenie społeczne, Poddziałanie 9.2.1 

Aktywne włączenie społeczne. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariola Gawłowska 

NIEOBECNI (3) 
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Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad.13 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Rodzinie we Włocławku i innych samorządowych jednostek organizacyjnych 
pomocy społecznej oraz z realizacji zadań Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we 
Włocławku z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej oraz 
zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej oraz placówek 
opiekuńczo-wychowawczych, za rok 2019. 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał Pan Piotr Grudziński Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Jarosław Hupało 

• Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku Piotr 

Grudziński 

• Zastępca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska 

• radny Andrzej Gołębieski 

Wobec braku innych zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie we Włocławku i innych samorządowych jednostek organizacyjnych 

pomocy społecznej oraz z realizacji zadań Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we 

Włocławku z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej oraz 
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zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej oraz placówek 

opiekuńczo-wychowawczych, za rok 2019. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Wanda Muszalik 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 14 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w Miejskim 
Zespole Żłobków we Włocławku. 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonała Pani Elżbieta Dynarska Dyrektor Wydziału 

Polityki Społecznej i Zdrowia Publicznego.  

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 
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Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w 

Miejskim Zespole Żłobków we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 15 

Sprawozdanie z działalności Rady Miasta Włocławek VIII kadencji za listopad i 
grudzień 2018 roku oraz 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał radnych, czy w związku z otrzymanym 

Sprawozdaniem z działalności Rady Miasta Włocławek VIII kadencji za listopad i 

grudzień 2018 roku oraz za 2019 rok, składają poprawki bądź uwagi do ww. 

Sprawozdania. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie powyższe Sprawozdanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Rady Miasta Włocławek VIII kadencji za listopad i 

grudzień 2018 roku oraz 2019 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Sprawozdanie z działalności Rady 

Miasta Włocławek VIII kadencji za listopad i grudzień 2018 roku oraz 2019 rok 

zostało przyjęte. 

Ad. 16 

Sprawozdania z działalności komisji stałych Rady Miasta Włocławek za grudzień 
2018 roku i 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie z art. 21 ust. 1 pkt.3 ustawy 

o samorządzie gminnym komisje stałe podlegają radzie gminy i przedkładają jej 

sprawozdania ze swojej działalności. Wszystkie Komisje na odbytych posiedzeniach 

zatwierdziły swoje sprawozdania i zgodnie z wymogiem ustawowym przedłożyły je 

Wysokiej Radzie. W związku z powyższym Przewodniczący Rady zapytał, czy są 

pytania na temat przedstawionych sprawozdań. 

W dyskusji wzięli udział: 
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•  radny Józef Mazierski 

Wobec braku innych głosów do dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie poszczególne sprawozdania. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (5) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Józef Mazierski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Kowalski 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji 

Rewizyjnej zostało przyjęte. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta, 
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Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta zostało przyjęte. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Edukacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji 

Edukacji zostało przyjęte. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji 

Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej zostało przyjęte. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury i Sportu, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Kultury i Sportu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji 

Kultury i Sportu zostało przyjęte. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Porządku Prawnego i Publicznego, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Porządku Prawnego i Publicznego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji 

Porządku Prawnego i Publicznego zostało przyjęte. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony 

Środowiska, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 
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Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji 

Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska zostało przyjęte. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Rewitalizacji, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Rewitalizacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji 

Rewitalizacji zostało przyjęte. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Głosowano w sprawie: 
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Sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski 

BRAK GŁOSU (3) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji zostało przyjęte. 

Ad. 17 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Włocławek na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie z art. 18a ust. 1 i 4 ustawy z 

dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym rada gminy kontroluje działalność 

wójta, gminnych jednostek organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy. W 

tym celu powołuje Komisję Rewizyjną, która wykonuje zlecone przez radę zadania w 

zakresie przeprowadzenia ww. kontroli. Komisja Rewizyjna przeprowadza 

wyznaczone przez Radę kontrole na podstawie rocznego planu kontroli, który 

zawiera w swej treści określenie terminu oraz przedmiotu kontroli. Komisja Rewizyjna 

w dniu 28 lutego br. wypracowała plan kontroli, który zarekomendowała Wysokiej 

Radzie celem przyjęcia. Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miasta zapytał, 

czy w tej kwestii, ktoś z radnych chciałby zabrać głos.  
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W dyskusji wzięli udział: 

• radny Józef Mazierski 

• radny Jarosław Hupało 

Wobec braku innych zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Włocławek na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (3) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 18 

 Plan pracy Rady Miasta Włocławek na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Stanisław Wawrzonkoski poinformował, że został 

przedstawiony projekt planu pracy Rady Miasta na 2020 rok i czy w związku z tym, 

ktoś z radnych chciałby wnieść zmiany do tego planu. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie ww. Plan pracy Rady Miasta Włocławek na 2020 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Rady Miasta Włocławek na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Plan pracy Rady Miasta Włocławek 

na rok 2020 został przyjęty. 

Ad. 19 

 Plan pracy komisji stałych Rady Miasta Włocławek na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie z art. 21 ust. 1 pkt.3 ustawy 

o samorządzie gminnym komisje stałe podlegają radzie gminy i przedkładają jej 

plany pracy na dany rok kalendarzowy. Wszystkie komisje na odbytych 
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posiedzeniach opracowały i zatwierdziły swoje plany pracy na 2020 rok i zgodnie z 

wymogiem ustawowym przedłożyły je Wysokiej Radzie. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z obecnych radnych chciałby zabrać głos na 

temat przedstawionych planów pracy. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie Plany pracy komisji stałych Rady Miasta Włocławek na 2020 rok: 

• Komisji Rewizyjnej, 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Rewizyjnej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Plan pracy Komisji Rewizyjnej został 

przyjęty. 

• Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta, 
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Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Plan pracy Komisji Budżetu, Rozwoju 

i Promocji Miasta został przyjęty. 

• Komisji Edukacji, 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Edukacji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Plan pracy Komisji Edukacji został 

przyjęty. 

• Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej, 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 
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Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Plan pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i 

Opieki Społecznej został przyjęty. 

• Komisji Kultury i Sportu, 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Kultury i Sportu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Plan pracy Komisji Kultury i Sportu 

został przyjęty. 

• Komisji Porządku Prawnego i Publicznego, 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Porządku Prawnego i Publicznego.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Plan pracy Komisji Porządku 

Prawnego i Publicznego został przyjęty. 

• Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska, 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 
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BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Plan Komisji Gospodarki Miejskiej i 

Ochrony Środowiska został przyjęty. 

• Komisji Rewitalizacji 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Rewitalizacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Plan Komisji Rewitalizacji został 

przyjęty. 
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Ad. 20 

Uchwała w sprawie stanowiska w przedmiocie przebiegu planowanej infrastruktury 
drogowej oraz kolejowej w ramach Strategicznego Studium Lokalizacyjnego 
Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego. 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał Zastępca Prezydenta Pan Krzysztof Kukucki.  

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal.  

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Stanisław Krzemieniewski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

• radny Piotr Kowal 

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Krzysztof Kowalski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie stanowiska w przedmiocie przebiegu planowanej infrastruktury 

drogowej oraz kolejowej w ramach Strategicznego Studium Lokalizacyjnego 

Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janusz Dębczyński, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 
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Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Józef Mazierski, Małgorzata Szymańska 

BRAK GŁOSU (3) 

Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 21 

Uchwała w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 
kandydatach na ławników do Sądu Okręgowego we Włocławku, zgłoszonych w 
wyborach uzupełniających. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Ustawa - Prawo o ustroju sądów 

powszechnych w art. 162 § 9 wskazuje Radę Gminy jako organ zasięgający od 

Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 

Informację o kandydacie uzyskuje się i sporządza na zasadach określonych dla 

informacji o kandydacie do objęcia stanowiska sędziowskiego. W związku z 

powyższym Rada Miasta Włocławek postanowiła w drodze uchwały wystąpić o 

wydanie stosownych opinii. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta radna Joanna Hofman-Kupisz. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku głosów do dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie procedowany projekt uchwały. 



45 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 

kandydatach na ławników do Sądu Okręgowego we Włocławku, zgłoszonych w 

wyborach uzupełniających. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (4) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Stanisław 

Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 22 

Uchwała w sprawie powołania Zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników do 
Sądu Okręgowego we Włocławku na kadencję 2020-2023, zgłoszonych w wyborach 
uzupełniających. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że stosownie do postanowień ustawy - 

Prawo o ustroju sądów powszechnych, ławników do sądów okręgowych oraz sądów 

rejonowych wybierają rady gmin. których obszar objęty jest właściwością tych sądów 

rejonowych wybierają rady gmin, których obszar objęty jest właściwością tych sądów 

w głosowaniu tajnym. Przed przystąpieniem do wyborów rada powołuje zespół, który 

przedstawi na sesji swoją opinię o zgłoszonych kandydatach w szczególności w 

zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. Mając także na 

uwadze fakt, że dotychczasowa praktyka zmierzała do tego, żeby członkami zespołu 
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opiniującego kandydatów na ławników byli członkowie Komisji Porządku Prawnego i 

Publicznego, Przewodniczący zaproponował, aby podtrzymać tę tradycję, również w 

tej kadencji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta radna Joanna Hofman-Kupisz. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. Ponadto Przewodniczący Rady Miasta 

zwrócił się do członków Komisji Porządku Prawnego i Publicznego z zapytaniem czy 

wyrażają zgodę na pracę w Zespole. Wszyscy członkowie Komisji Porządku 

Prawnego i Publicznego wyrazili zgodę na udział w pracach Zespołu ds. opiniowania 

kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego na kadencję 2020-2023, 

zgłoszonych w wyborach uzupełniających. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie procedowany projekty uchwał, który w związku z decyzją Rady w § 1 

otrzymuje brzmienie: 

§ 1. Powołuje się Zespół ds. opiniowania kandydatów na ławników do Sądu 

Okręgowego we Włocławku na kadencję 2020-2023, zgłoszonych w wyborach 

uzupełniających w składzie: 

• Pan Janusz Dębczyński 

• Pani Katarzyna Zarębska 

• Pan Jarosław Hupało 

• Pan Piotr Kowal 

• Pan Daniel Tobjasz 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników do 

Sądu Okręgowego we Włocławku na kadencję 2020-2023, zgłoszonych w wyborach 

uzupełniających. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 23 

Uchwała w sprawie przekazania skargi. 

Wprowadzenia do projektu uchwały zgodnie z uzasadnieniem dokonał Pan Piotr 

Zwoliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji 

radny Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku głosów do dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przekazania skargi.  

Wyniki głosowania 



48 

 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (4) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta.  

Ad. 24 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
Interpelacje kierowane do Prezydenta Miasta złożyli: 

• radny Józef Mazierski 

• radna Agnieszka Jura - Walczak 

• radny Zbigniew Lewandowski 

• radny Krzysztof Kowalski 

Ad. 25 

Informacje i komunikaty 
 

Przewodniczący Rady Miasta przypomniał Państwu Radnym o obowiązku składania 

oświadczeń majątkowych za 2019 rok. Oświadczenie majątkowe wraz z kopią 

swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za 

rok poprzedni należy złożyć w dwóch egzemplarzach w terminie do dnia 30 kwietnia 

2020 roku do Biura Rady Miasta. 
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Ad. 26 

Zakończenie obrad 
Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady XXI sesji Rady Miasta Włocławek, które 

odbyły się w dniu 30 marca 2020 roku. 

Przewodniczący Rada Miasta Włocławek Stanisław Wawrzonkoski 

 


